
Podjetje Dom pod
Gorco javnosti ni dolžno
pojasnjevati izbire
izvajalca gradnje doma
starostnikov na
Studencih, meni
nadzorni svet družbe

TATJANA VRBNJAK
Dvomi o izbiri najugodnejšega ponud-
nika za gradnjo doma starostnikov
na mariborskih Studencih - posel je
dobilo podjetje Velt-Stavbar - so bili
že večkrat zapisani. Nazadnje jih je
v intervjuju za naš časopis izrekel di-
rektor bistriškega gradbenega podjet-
ja Granit Peter Kosi, ki je dejal, da so
bili oni najugodnejši, "čeprav uradnih
informacij in zapisnika o odpiranju po-
nudb nismo dobili. Po pogajanjih ne-
nadoma nismo bili več najugodnejši.

Očitno se je nekdo opogumil,ponudil
nižjo ceno, druge izvedbene roke ..."

Nadzorni svet (NS) družbe Dom
pod Gorco se je na včerajšnji seji odlo-
čil, da izbire izvajalca gradnje novega
doma upokojencev in varovanih sta-
novanj na Studencih ne bo pojasnje-
val. "Dogovorili smo se, da ostajamo
pri tem, kar smo povedali.Nesmisel-
no se nam zdi pogrevati zadeve. Dela
potekajo, kar zadeva to, kdo je dal po-
nudbe, pa - dejstvo je, da Velt-Stavbar
gradi, in ne zdi se nam smiselno, da bi
za nazaj pogrevali,kdo so bili drugi po-
nudniki."

Takšno stališče so na včerajšnji seji
sprejeli člani nadzornega sveta, sku-
paj z direktorico družbe, nam je po-
vedal predsednik NS Aleš Škof. In ko
se nismo strinjali, da gre za "pogreva-
nje", ker Dom pod Gorco pač ni zaseb-
no podjetje - ustanovila sta ga Javni
medobčinski stanovanjski sklad Ma-
ribor in Mestna občina Maribor -, še
dejal: "To je družba z omejeno odgo-

vornostjo, ustanovitveni kapital je
sicer javni, a družba operira s svojimi
sredstvi. Tako ni podvržena zakonu
o javnem naročanju, zato je ta poda-
tek lahko zgolj informativne narave.
Ni zavezana trarisparentnosti, ki zade-
va javni sektor; gre zgolj za kapitalsko
družbo, ustanovljeno po zakonu o go-
spodarskih družbah. Niti ni javno pod-
jetje. Gre za klasično družbo z omejeno
odgovornostjo, ki ima svojo politiko,
in v skladu s to smo se dogovorili, da
posredujemo tiste informacije, ki smo
jih, dodatnih pa ne." Direktorica Irena
Hedl nam je včeraj še enkrat zatrdila,
da je bil Velt-Stavbar najugodnejši po-
nudnik, izbran pred komisijo. Poveda-
la je še, da gradnja doma na Studencih
poteka v skladu s terminskim planom
in da od Velt-Stavbarja niso zahteva-
li nobenih dodatnih garancij. O sled-
njih smo jo spraševali zaradi tega, ker
je podjetje Stavbar Gradnje, 90-odštot-
ni lastnik Velt-Stavbarja, v prisilni po-
ravnavi.

Temeljni kamen za novi dom so Kari Erjavec, Avgust Heričko, Franc Kangler in Ivan Svetlik položili sredi marca, izbira izvajalca pa
še razburja. (Igor Napast)


